



Råds- / D- stævnefordelingsmøde den 19. juni 2023

Til stede: MSR, ØSR, HEP, RKV og SOLR

Afbud fra: DARK, STRÅ, NSRK, VAL, SRK, ROR, STRÅ, KAR

Dagsorden:

1. Velkomst v/formand Anni Busk
2. Nyt fra forbundet
Vi rundede emner som; SoMe, Antimobning, Podcast "Hesteland" og ryttermærker
3. Økonomi v/kasserer Pia Førgaard
Der mangler desværre stadig betaling af kontingent fra 3 klubber. Distriktet appellere endnu engang til at klubberne husker at opdatere deres kontakt info, samt holder sig orienteret på FB-grupperne "D3 – klubber" (hvor én repræsentant fra hver klub kan være med) og "DRF – distrikt 3" som er for alle.
Der gøres endnu et forsøg på at komme i kontakt med de 3 klubber, ellers må indberetning sendes til DRF's administration.
4. Orientering fra distriktsudvalg (stævne- samt kursusudvalg)
 - Nogle af årets DISM er afholdt og forsamlingen blev enige om at værts klubben altid får kr. 500,- pr. dag pr. dommer, uanset antal ryttere.
 - ØSR spørger til om DISM i Spring pony indiv. Kan afholdes i LB, i år 2024? ØSR tror det giver flere starter. Distrikt 1 gør det allerede. D3 kigger på det inden 2024.
 - Stilcup for hest var med meget ringe deltagelse igen i år, så distriktet anbefalede denne cup nedlægges. Forsamlingen bakkede dette op.
 - Stilcup for pony i samarbejde med Seierskilde Sport, var desværre heller ikke det store tilløbsstykke i år. Stævneudvalget vurderer sammen med Lisbeth om denne skal fortsætte.
 - Distriktet efterlyser 1-2 personer der kunne tænke sig at vide mere om TD gerningen og måske med tiden blive Teknisk Delegeret. Der blev fortalt lidt om hvad det kræver og vi talte om at hvis nogen er nysgerrig på "jobbet", så er man velkommen til at lave en aftale med en TD, for måske at tage med en dag ud til et stævne.
5. Klubbernes 5 minutter
 - MSR fortæller de efter en længere pause i år igen afholdt DRF's championater for de unge heste. Der er dog sket en stor udvikling i konceptet, så MSR ønsker der fra DRF's side laves en drejebog ved disse kvalifikationer. MSR har sendt skriv til DRF, har dog intet respons fået, så spurgte om distriktet havde hørt noget, hvilket vi ikke har.
 - Forsamlingen havde en snak om, hvorfor mon så lidt klubber er interesseret i at deltage i Rådsmøderne. Alle er enige om at det er rigtig ærgerligt, da der snakkes om mange relevante ting og at det er klubberne distrikt. Gode forslag modtages på hvad der kan gøres for at flere klubber møder op.
6. D-stævnefordeling m.m.
D stævner for indendørs sæsonen blev hurtigt fordelt.

Referent
Anni